

Protokoll från styrelsemöte med Vikens Kultur- och Byaförening

Dag	Tisdag 16:e november, 2017
Tid	18.30 – 21.30
Plats	Östra Magasinet, Viken
Närvarande	Christer Johansson, Lotta Hördin, Leif Olsson, Louise Alexén, Lena Thorsson, Lars Reuter, Lars Niwong, Kay Winqvist, Ove Johansson, Robert Johansson
Ej närvarande	Tove Mauritzson, Ann-Britt Strufve

Innan mötet redogjorde Willard Möller och Stig Nilsson för sitt uppdrag de fått av ordförande angående VKBs kapitalförvaltning. Två stora donationer: - arvet efter bröderna Kock för "Vikens förskönande", 4,3 miljoner varav 2,1 milj är kvar, samt arvet efter systrarna Svensson för "skötsel av bryggorna", på 400 000.-, varav ca 300 000.- finns kvar. Ska avkastningen av donationerna vara för ändamålsenligt eller ska de kunna brukas för Vikenfesten o d? Detta ska styrelsen ta ställning till. Avkastningen är inte tvunget att användas ändamålsenligt. Kommunen tar nu fulla ansvaret för skötseln av bryggorna som fanns vid donationstillfället. Styrelsen behöver förtydliga vad VKB anser vara "Vikens förskönande". Willard och Stig föreslog att det bör tillsättas en placeringskommitté och en ändamålskommitté för att säkerställa bästa förvaltning och användning av kapitalet. Willard och Stig ställer upp och bildar grunden till en placeringskommitté tillsammans med Roland Bengtsson men behöver ytterligare minst en person som bör vara ledamot i VKB.

Dagordning

§1 Ordförande öppnade mötet.

§2 Fastställande av dagordning.

§3 Föregående mötesprotokoll. Inga synpunkter.

§4 Rapporter & marknadsföring

a) Sophiamöllan

Robert redogjorde för de akuta renoveringsbehoven av bromskapslarna. En kostnad på ca SEK 10 000.-. Ett samarbete med Bräcke Mölla. Även taket på Östra Magasinet måste läggas om. Anbud tas in och beslut tas senare.

Julgran till Gröna Torg är beställd och tänds lördagen den 2/12, julmarknaden planlagd och godispåsar beställs. Yta finns till förfogande till skolklasser som vill sälja något.

b) Sjöfartsmuseet

Styrhytten som skulle renoveras blir fördröjd p g a dödsfall.

Tema för sommarutställningen – Förslag är Mercy ship, ett hjälpskepp utanför Afrikas kuster behöver synliggöras och Sjöfartsmuseet har kontakter som kan hjälpa till med detta. Kan bli en stor grej och ge mycket marknadsföring av Viken. Lars Reuter återkommer med besked när det är bestämt.

lax

- c) Skeppargården
Julmarknad lördag 9/12. Ingen rapport inkommen.
- d) Kassören
För detaljer se bifogad rapport.
Dålig respons kring elavtalet.
Hemsidan har hittills i år kostat 55 000.-.
Kassören föreslår att ytterligare en person attesterar utbetalningar på belopp som överstiger 5 000.-. Tar upp det på nästa möte.
K Cronert meddelar att de inte behöver de 10 000.- som VKB skänkte till Välkommen till Viken.
- e) Inkomna skrivelser. Inga skrivelser har inkommit.

§5 Badhytter & Bryggor

Framtida underhåll kommer krävas av badhytterna. Virke är inköpt och reovering kommer att påbörjas till våren.
All information uppdaterad på hemsidan.
Upptagandet av stegen till Stenbryggan kan bekostas av systrarna Svenssons fond. Även kostnader för byggande av sittplats vid Lisas brygga kan tas härifrån.
Under Kays frånvaro kan Leif vara hans back-up kring medlemsavgifter. Preliminärt besked om man fått badhytt går ut via mail 1/12.

§6 a) Hemsidan

Nya sidan är sjösatt men långt ifrån färdig. Mycket information saknas från gamla sidan. Ett första utbildningstillfälle för redaktörerna är genomfört och ett nästa webbmöte är inbokat 29/11. Nu måste vi få in all saknad information och få alla att förstå hur det fungerar. Tar fram en handlingsplan och ser över innehållet. Måste få klarhet med Scratch kring vidare support. Rapport på nästa möte.

b) Byaluren

Nytt nummer ute nu. Medlemsavgiftsavi bifogad. Utskick v 47. Underskott på ca 5 000 p g a de ej fått betalt för en bokad annons för en butik som gått i konkurs. Blir svårare och svårare att få in annonsörer.

§7 VKB-arrangemang

Julmarknad - Tove Mauritzson håller i bokningar av stånden. Fyra bokade i dagsläget. Lars Niwong hämtar avspärningar och sätter upp dem. Tove har beställt tygkassar som vi säljer för 20.-. Kan säljas i möllans stånd och vara lotterivinster. Lars Niwong skickar ut en skrivelse kring bemanning och deltagande. Leif Olsson sätter upp lappar om stånd-hyra på olika ställen i byn.

lax

Lotta Hördin har fått ett brev från naturskyddsföreningen i Kullabygden kring gemensam strandstädning. Är vi intresserade av denna gemensamma aktivitet? Kan göra det som en aktivitet i VKB där vi bjuder in medlemmar till en trevlig dag med strandstädning, korvgrillning och samvaro. Lotta Hördin kontaktar naturskyddsföreningen och frågar om deras upplägg. Beslut på nästa möte.

Lena Thorsson redogjorde för sitt möte med kommunen. Man kan få säckar och plockredskap samt 1500.- som bidrag för detta om man arrangerar egen städning.

Valborg ska börja planeras. Talare, körer, teknisk utrustning, polistillstånd, kontroll med brandkåren. Samtliga funderar på förslag på talare så tar vi upp det på kommande möte. Minst vars ett förslag.

Det blir inget nationaldagsfirande i Viken 2018 på grund av dåligt intresse.

Vikenfesten - Lena Thorsson har frågat Carl-Fredrik Malmgren och Lennie Timour om deras tankar kring festen. De är positiva till Vikenfesten.

VKB kommer inte att stå för något partytält. VKBs uppgift blir dagsaktiviteter tillsammans med föreningarna och lämnar ansvaret för kvällsaktiviteter till restaurangerna.

Vi bjuder in föreningarna till den 29/11 för diskussion om hur vi ska planera festen tillsammans. Kolla av intresset och bilda en festkommitté.

Lotta Hördin föreslog att Viken ska ha en kulturnatt under tidig höst, tillsammans med stiftelser och föreningar. Positiv respons från övriga ledamöter. Detta diskuteras vidare på kommande möte.

§8 Övriga frågor

- Brev om akut renovering av Grähsa brygga skickat till kommunen och möte är bokat 1/12.
- "Vikens förskönande" – Definition & innebörd.
Vi beslutade att Willard Möller, Stig Nilsson, Roland Bengtsson samt VKBs kassör ska ingå i den nybildade placeringskommittén.
- Ändamålskommittén utsågs: Lotta Hördin, Lars Niwong och Lars Reuter. Även Tove Mauritzson ska tillfrågas. De lägger fram ett förslag på vad förskönande innebär till nästa möte.
- Avkastningen – Ändamålsenlig eller fri? Beslut togs att avkastningen ska vara fri.
- På höstmötet informerade Christer Johansson om att styrelsen hade för avsikt att besluta om ny placeringspolicy. Det är inte årsmötet som bestämmer löpande förvaltning utan det gör styrelsen. Styrelsen ansåg att det räckte att vi informerade om ärendet rörande det förslag som fanns från 2004 kring placeringspolicy. Stämt av med Stig Nilsson, Sven Åke och Willard Möller.
- John Oltins kulturstiftelse söker bidrag på 6000.- för hyra på Hemgården och Vikens föreläsningsförening söker bidrag på 3000.-. Vi godkänner dessa i år och inför nästa år informerar vi om att vi ser över vår policy. En bidragspolicy för våra bidrag behöver tas fram för framtida ansökningar.

- Sjöfartsmuseets offert och önskan om 13 300.- i bidrag. Denna är beviljad av styrelsen.
- Lotta Hördin informerade om VKBs överklagan kring Potatisåkern. De vill veta mer om oss och varför vi överklagar. Lotta har skrivit och skickat in ett förtydligande. Redovisar resultat på kommande möte.

§9 Mötesplanering

Nästa styrelsemöte är tisdagen den 12/12, kl 18.30 i Östra magasinet.

Viken 2017-11-16

Christer Johansson
Ordförande



Louise Alexén
Sekreterare

